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PROTOKÓŁ NR XIX/16 

z sesji Rady Powiatu Zgierskiego 

odbytej w dniu 29 kwietnia 2016 r. 

w Starostwie Powiatowym w Zgierzu 

 

Ustawowa liczba radnych 29 

Stan faktyczny radnych  29 

Radni obecni    27 

 

Porządek obrad sesji:  

1. Otwarcie XIX sesji Rady Powiatu Zgierskiego. 

2. Uwagi do porządku obrad XIX sesji. 

3. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 

4. Interpelacje i zapytania radnych. 

5. Zapytania i oświadczenia osób niebędących radnymi. 

6. Informacja o działalności Centrum Medycznego "Boruta" Sp. z o. o. w Zgierzu                         

z uwzględnieniem wyników finansowych za rok 2015, udziałowców Spółki i działalności 

Rady Nadzorczej. 

7. Przyjęcie sprawozdania z realizacji uchwały Nr XLI/425/13 Rady Powiatu Zgierskiego             

z dnia 29 listopada 2013 r. w sprawie przyjęcia Strategii Rozwoju Powiatu Zgierskiego na 

lata 2013 – 2020 (opracowanego zgodnie z pkt 6.1.3 tej uchwały). 

8. Informacja o przebiegu oraz stopniu zaawansowania prac związanych z pozyskiwaniem 

środków pomocowych na planowane zadania inwestycyjne w Powiecie Zgierskim. 

9. Przyjęcie sprawozdania z realizacji uchwały Nr LIV/704/14 Rady Powiatu Zgierskiego 

z dnia 7 listopada 2014 r. w sprawie uchwalenia programu współpracy Powiatu 

Zgierskiego z organizacjami pozarządowymi oraz innymi podmiotami prowadzącymi 

działalność pożytku publicznego w roku 2015. 

10. Przyjęcie sprawozdania z realizacji uchwały Nr LIV/705/14 Rady Powiatu Zgierskiego 

z dnia 7 listopada 2014 r. w sprawie przyjęcia wieloletniego powiatowego programu 

współpracy z organizacjami pozarządowymi oraz innymi podmiotami prowadzącymi 

działalność pożytku publicznego na lata 2015-2017. 

11. Podjęcie uchwał w sprawach: 

a) rozpatrzenia skargi na działalność Dyrektora Powiatowego Urzędu Pracy w Zgierzu; 

b) rozpatrzenia skargi na Starostę Zgierskiego. 

12. Informacja Przewodniczącego Rady Powiatu Zgierskiego o działalności między sesjami 

Rady Powiatu. 

13.  Informacja Starosty Zgierskiego o pracach Zarządu i wykonaniu uchwał Rady w okresie 

między sesjami. 

14.  Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych. 

15.  Oświadczenia i wnioski radnych. 

16.  Zamknięcie obrad XIX sesji Rady Powiatu Zgierskiego. 

 

Porządek obrad stanowi załącznik nr 1 do protokołu. 

 

Ad. 1 

Przewodnicząca Rady Powiatu Zgierskiego Iwona Dąbek otworzyła XIX sesję Rady Powiatu 

Zgierskiego o godz. 10
06

.  

Stwierdziła prawomocność obrad na podstawie listy obecności. Lista obecności radnych 

stanowi załącznik nr 2 do protokołu. 

Powitała radnych, Zarząd Powiatu Zgierskiego, pracowników Starostwa Powiatowego  

w Zgierzu oraz pozostałych gości, w szczególności nowego Komendanta Powiatowego 

Policji w Zgierzu Dariusza Partykę. Lista gości stanowi załącznik nr 3 do protokołu. 
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p. o. Komendanta Powiatowego Policji w Zgierzu Dariusz Partyka zaprezentował się oraz  

przedstawił zamierzenia jednostki zgierskiej. Poinformował, iż I zastępcą Komendanta jest 

Paweł Głuszczyk (obecny na sali obrad), w najbliższym czasie zostanie powołany II zastępca 

Komendanta. Cała trójka będzie do dyspozycji, pomocy i współpracy.    

 

Ad. 2 

Przewodnicząca Rady oświadczyła, iż realizując zapis art. 15 ust. 9 ustawy z dnia 5 czerwca 

1998 r. o samorządzie powiatowym, na wniosek Zarządu Powiatu Zgierskiego z dnia  

21 kwietnia 2016 r., wprowadza do porządku obrad XIX sesji (w pkt 11c- g) projekty uchwał             

w sprawach: 

1) oceny zasobów pomocy społecznej Powiatu Zgierskiego za rok 2015; 

2) przyjęcia Programu Przeciwdziałania Przemocy w Rodzinie oraz Ochrony Ofiar 

Przemocy w Rodzinie w Powiecie Zgierskim na lata 2016-2020; 

3) przyjęcia Powiatowego Programu Ochrony Zdrowia Psychicznego na lata 2016-2020; 

4) zmiany uchwały nr XIV/172/15 Rady Powiatu Zgierskiego z dnia 30 grudnia  2015 r.                

w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu Zgierskiego na rok 2016; 

5) zmiany uchwały nr XIV/173/15 Rady Powiatu Zgierskiego z dnia 30 grudnia 2015 r.             

w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Zgierskiego na lata 

2016-2022. 

 

Porządek po zmianach przedstawia się następująco: 

1. Otwarcie XIX sesji Rady Powiatu Zgierskiego. 

2. Uwagi do porządku obrad XIX sesji. 

3. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 

4. Interpelacje i zapytania radnych. 

5. Zapytania i oświadczenia osób niebędących radnymi. 

6. Informacja o działalności Centrum Medycznego "Boruta" Sp. z o. o. w Zgierzu                         

z uwzględnieniem wyników finansowych za rok 2015, udziałowców Spółki i działalności 

Rady Nadzorczej. 

7. Przyjęcie sprawozdania z realizacji uchwały Nr XLI/425/13 Rady Powiatu Zgierskiego             

z dnia 29 listopada 2013 r. w sprawie przyjęcia Strategii Rozwoju Powiatu Zgierskiego na 

lata 2013 – 2020 (opracowanego zgodnie z pkt 6.1.3 tej uchwały). 

8. Informacja o przebiegu oraz stopniu zaawansowania prac związanych z pozyskiwaniem 

środków pomocowych na planowane zadania inwestycyjne w Powiecie Zgierskim. 

9. Przyjęcie sprawozdania z realizacji uchwały Nr LIV/704/14 Rady Powiatu Zgierskiego 

z dnia 7 listopada 2014 r. w sprawie uchwalenia programu współpracy Powiatu 

Zgierskiego z organizacjami pozarządowymi oraz innymi podmiotami prowadzącymi 

działalność pożytku publicznego w roku 2015. 

10. Przyjęcie sprawozdania z realizacji uchwały Nr LIV/705/14 Rady Powiatu Zgierskiego 

z dnia 7 listopada 2014 r. w sprawie przyjęcia wieloletniego powiatowego programu 

współpracy z organizacjami pozarządowymi oraz innymi podmiotami prowadzącymi 

działalność pożytku publicznego na lata 2015-2017. 

11. Podjęcie uchwał w sprawach: 

a) rozpatrzenia skargi na działalność Dyrektora Powiatowego Urzędu Pracy w Zgierzu; 

b) rozpatrzenia skargi na Starostę Zgierskiego; 

c) oceny zasobów pomocy społecznej Powiatu Zgierskiego za rok 2015; 

d) przyjęcia Programu Przeciwdziałania Przemocy w Rodzinie oraz Ochrony Ofiar 

Przemocy w Rodzinie w Powiecie Zgierskim na lata 2016-2020; 

e) przyjęcia Powiatowego Programu Ochrony Zdrowia Psychicznego na lata                

2016-2020; 

f) zmiany uchwały nr XIV/172/15 Rady Powiatu Zgierskiego z dnia 30 grudnia          

2015 r. w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu Zgierskiego na rok 2016; 
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g) zmiany uchwały nr XIV/173/15 Rady Powiatu Zgierskiego z dnia 30 grudnia       

2015 r. w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu 

Zgierskiego na lata 2016-2022. 

12. Informacja Przewodniczącego Rady Powiatu Zgierskiego o działalności między sesjami 

Rady Powiatu. 

13.  Informacja Starosty Zgierskiego o pracach Zarządu i wykonaniu uchwał Rady w okresie 

między sesjami. 

14.  Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych. 

15.  Oświadczenia i wnioski radnych. 

16.  Zamknięcie obrad XIX sesji Rady Powiatu Zgierskiego. 

 

Ad. 3 

Uwag do protokołu z XVIII sesji Rady Powiatu Zgierskiego nie zgłoszono. 

 

Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie przyjęcie protokołu z XVIII sesji.  

Za przyjęciem głosowało  25 radnych. 

Przeciw głosowało     0 radnych. 

Wstrzymało się od głosu    0 radnych. 

W wyniku głosowania Rada protokół przyjęła. Wydruk z głosowania nr 1 stanowi załącznik 

nr 4 do protokołu. 

                      

Ad. 4 

Radny Krzysztof Łebedowski złożył interpelację dotyczącą budowy chodnika wraz ze ścieżką 

rowerową  wzdłuż drogi powiatowej Nr 5105 E – załącznik nr 5 do protokołu.  

 

Radny Dominik Gabrysiak złożył interpelację dotyczącą działalności domów pomocy 

społecznej prowadzonych przez Powiat Zgierski – załącznik nr 6 do protokołu. 

 

Radny Michał Pilarski złożył następujące interpelacje: 

1) w imieniu mieszkańców Szczawina Małego, zwrócił się z prośbą o wycięcie drzewa 

zwieszającego się nad drogą powiatową na wysokości posesji przy ul. Kościelnej 46. 

Mieszkańcy informowali o tym gminę i Starostę, a drzewo jak zwisało, tak zwisa dalej               

i jest niebezpieczne; 
2) w imieniu mieszkańców, zwrócił się z prośbą o naprawę skrzyżowania przedłużenia                  

ul. Szczawińskiej w Zgierzu z drogą do Szczawina na wysokości skrętu do działek na              

ul. Jerzego. Tam asfalt się wyłupał i stanowi niebezpieczeństwo; 

3) zapytał, czy Starosta zamierza odwołać się od decyzji Prokuratury dotyczącej odmowy 

wszczęcia postępowania w sprawie Centrum Medycznego „Boruta” Sp. z o. o. w Zgierzu. 

Jeżeli nie  to radny prosi o przedstawienie uzasadnienia na piśmie. 

 

Radny Michał Pieruń podniósł sprawy: 

1) na rok 2017 jest zaplanowana realizacja inwestycji skrzyżowanie ul. Gałczyńskiego                   

i Parzęczewska w Zgierzu. Rozumie, że dokumentacja będzie przygotowana, już chyba 

była przygotowana i wnioski będą składane o dofinansowanie do 30 września. Radny               

w imieniu Spółdzielni Mieszkaniowej chciał złożyć akces, bo być może punktacja będzie 

wyższa do tego wniosku. Mają tam przyległe tereny z wykonaniem parkingu                         

czy przebudowy skrzyżowania. Nie wie jak miasto, ale Spółdzielnia Mieszkaniowa,                      

co prawda jest podmiotem prywatnym, ale ma prawo uczestniczyć w takich wnioskach; 

2) na Komisji Rozwoju Gospodarczego i Infrastruktury Przestrzennej Rady Powiatu 

Zgierskiego sygnalizował, że są duże ubytki pewnie na wielu drogach powiatowych                 

w Zgierzu, ale na ul. Gałczyńskiego pomiędzy ul. Parzęczewską a ul. Tuwima,                           

ul. Wiosny Ludów tam trzeba jeździć slalomem. Może to nie są jakieś dramatyczne 

dziury, ale radny prosił, żeby to pozaklejać.  Starosta deklarował, że następna transza 
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pieniędzy będzie przesunięta. Radny zaproponował, że gdyby jednak brakło środków,             

to może z oszczędności z zimowego utrzymania dróg, żeby przeznaczyć tę kwotę. Boli 

mieszkańców, żeby na początek wiosny, początek lata był problem z dziurami. 

Jednocześnie korzystając z okazji radny podziękował, w imieniu Zgierskiej Spółdzielni 

Mieszkaniowej, Zarządowi w szczególności Staroście, za objęcie patronatem                                 

i dofinansowanie corocznej wystawy plastyków amatorów z terenu Powiatu Zgierskiego. 

Otwarcie wystawy będzie 30 maja br. o godz. 18
00

. Wystawa będzie trwała około miesiąca. 

Są to wartościowe prace amatorskie, warte obejrzenia. Zaprosił wszystkich do udziału.  

 

Radny Władysław Sobolewski oznajmił, że dopóki nie zostanie zorganizowany Oddział 

Zamiejscowy Wydziału Komunikacji  w Ozorkowie, dopóty będzie na każdej sesji podnosił 

ten temat. Mieszkańcy miasta Ozorkowa i gminy Ozorków bardzo zabiegają o to, aby ten 

Oddział został przywrócony. Radny w imieniu mieszkańców bardzo o to prosił. 

 

Radny Michał Banaszczyk w imieniu mieszkańców, złożył interpelację w sprawie                             

ul. Wolskiej w miejscowości Wola Grzymkowa. Mieszkańcy proszą o interwencję, gdyż nie 

ma tam żadnego chodnika, usytuowano przystanek autobusowy w okolicach lasu, nie ma 

oświetlenia, brak jest kompletnego oznakowania, droga pozostawia wiele do życzenia. Radny 

prosił o jak najszybszą interwencję i ustosunkowanie się do tego, kiedy by to mogło nastąpić. 

 

Radny Krzysztof Jurek złożył interpelację w imieniu użytkowników drogi wylotowej                     

z Ozorkowa do Parzęczewa (ul. Konstytucji). Sprawa dotyczy bezpieczeństwa na odcinku od 

wiaduktu kolejowego 300 – 400 m na wysokości Firmy Centro–Bud. Radny w tamtym roku 

zgłaszał w tym temacie interpelację, były podejmowane kroki, jednak one nie przełożyły się 

na zmiany. Chodzi o to, że do tej firmy przyjeżdżają samochody dostawcze, potężne tiry, 

które oczekują na rozładunek na przestrzeni publicznej, z której wszyscy powinni korzystać                        

i powinno być bezpiecznie. Te samochody stoją blisko siebie, wiadukt jest usytuowany                 

w górze i jadąc od Parzęczewa w stronę Ozorkowa nic nie widać. Po jednej stronie stoją 

samochody osobowe - mogą stać na poboczu, bo jest znak zakazu dla ciężarówek, natomiast 

po stronie, która jest od Parzęczewa patrząc, nie ma takiego znaku i być nie może, bo by to 

trochę kolidowało. Chodzi o to, że bezpieczeństwo przejazdu na tym odcinku jest zagrożone. 

To nie jest przez cały dzień, ale w godzinach rannych, gdzie te tiry przywożą i czekają na 

rozładunek, jest tam bardzo niebezpiecznie. Poza tym niedawno ta droga była remontowana, 

była położona nowa nawierzchnia i jeżeli te tiry dłuższy czas będą oczekiwały i będzie gorąco 

latem, to ta droga się po prostu na tym odcinku rozjeździ. To nie jest wina tych kierowców, 

bo muszą gdzieś stać i czekać na rozładunek. Wina leży po stronie przedsiębiorcy, który 

powinien zorganizować taki parking dla tych tirów na terenie swojej firmy bądź gdzie indziej. 

Takie pisma ze Starostwa były desygnowane do tej firmy, dalej nie przełożyło się to na 

poprawę sytuacji. Firma coś musi z tym zrobić, bo to jest naprawdę niebezpieczne. 

 

Radny Zbigniew Antczak: 

1) przypomniał, że zwracał się o zwiększenie liczby miejsc postojowych na                                  

ul. Gałczyńskiego w Zgierzu. W imieniu własnym i korporacji taksówkarskiej prosił                 

o informację, jakie działania na chwilę obecną zostały podjęte w tej sprawie; 

2) złożył interpelację dotyczącą ul. Łagiewnickiej w Zgierzu. Prosił o wyregulowanie 

wysokości włazów studzienek, ponieważ jedna z nich na wysokości posesji ok. 34 (wolna 

działka bez numeru) na pewno przed nr 30 jest zapadnięta już ok. 6 cm. 

 

Radny Adam Bączyk nawiązał do swojej interpelacji w sprawie naprawy chodników na                 

ul. Piotra Skargi   w Zgierzu. Podziękował Staroście za przekazanie tematyki do Prezydenta 

Miasta Zgierza, zgodnie z porozumieniem pomiędzy Powiatem Zgierskim a Gminą Miasto 

Zgierz. Temat został przyjęty, włączony w harmonogram prac tegorocznych na II półrocze. 

Wystąpiono do Orange Polska w sprawie regulacji wysokości studzienek 
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telekomunikacyjnych i będą naprawione tam ubytki w chodniku. Prezydent odpowiada,                  

że zostanie to wykonane w II półroczu, po otrzymaniu drugiej transzy środków na utrzymanie 

dróg powiatowych. Także czekamy na te środki w II półroczu. Radny dziękuje za 

dotychczasowe załatwienie sprawy. 

 

Radny Tomasz Jędrzejczak złożył interpelację dotyczącą drogi powiatowej ul. Sikorskiego                             

w Głownie. Tam powstała Galeria Handlowa i tam jest ogromne natężenie ruchu. Często 

dochodzi tam do różnych dziwnych sytuacji, nawet i do kolizji drogowych. Radny prosił                 

o przeanalizowanie tego tematu i żeby Komisja Rozwoju Gospodarczego i Infrastruktury 

Przestrzennej też się nim zajęła. Jest tam niesłychanie duże zagęszczenie ruchu, powoduje to 

duże utrudnienia. Może uda się coś w tej kwestii wypracować, żeby tę sytuację poprawić. 

 

Ad. 5  

Nie zabierały głosu osoby niebędące radnymi. 

 

Opinie do materiałów zgłoszonych na XIX sesję stanowią załącznik nr 7 do protokołu.  

 

Ad. 6  

Informacja o działalności Centrum Medycznego „Boruta” Sp. z o. o. w Zgierzu                                  

z uwzględnieniem wyników finansowych za rok 2015, udziałowców Spółki i działalności 

Rady Nadzorczej stanowi załącznik nr 8 do protokołu.   

 

Prezes Zarządu Centrum Medycznego „Boruta” Sp. z o. o. w Zgierzu Zbigniew Muras  

przedstawił informację. Kolejny rok działalności Centrum ocenia jako dobry. W roku 2015 

udało się zakończyć pierwszy najpoważniejszy cykl inwestycyjny i wszystkie założenia do tej 

realizacji zostały spełnione. Przeprowadzone inwestycje w 2015 roku opiewały na kwotę 

304 488,40 zł. Podsumowując ten duży cykl inwestycyjny można powiedzieć, że od roku 

2013 do chwili obecnej wydali 2 400 000 zł. Planowane inwestycje to: remont pomieszczeń 

opuszczonych przez rehabilitacje, dokonanie remontu izby przyjęć dla oddziałów szpitalnych 

i doposażenie centrum w różnorodny sprzęt medyczny. Koszty tych planowanych inwestycji 

szacują na około 2,5 mln zł. Ma nadzieję, że wreszcie dotacje unijne zostaną uruchomione                

i w IV kwartale br. na pewno będą aplikować o te środki, aby nimi w tych działaniach 

inwestycyjnych się wesprzeć. Ponadto Prezes przekazał, iż zapłata za remont zakładu 

rehabilitacji wystąpiła w styczniu 2015 r. W bilansie księgowym Spółka osiągnęła ujemny 

wynik w kwocie ok. 300 tys. zł. Powodem tego ujemnego wyniku jest przede wszystkim 

amortyzacja, która jest włączana w koszty. Także im większa jest inwestycja, tym większa 

jest amortyzacja. W przypadku Centrum amortyzacja ogółem za rok 2015 po stronie 

kosztowej wyniosła 832 511 zł, natomiast po stronie przychodowej aktywa wynosiły              

275 889 zł, a więc różnica stanowiła 556 tys. zł. Paradoksalnie gdyby nic nie robili osiągnęli 

by dodatni wynik finansowy na poziomie 256 tys. zł. Na realne pieniądze przekłada się to tak,              

że CIT, który trzeba było do końca marca zapłacić wyniósł  minus 21 tys. zł. Jest to niewielka 

kwota, a zważywszy na to, że w styczniu zapłacili CIT za poprzedni rok w kwocie 38 tys. zł, 

więc de facto można przyjąć, że w tych już konkretnych wartościach pieniężnych mają               

18 tys. zł do przodu. Można przyjąć, że działalność Spółki nie jest i ma nadzieję, że nie 

będzie zagrożona. Mają dość pokaźny kapitał zapasowy. Ten ujemny wynik finansowy mogą 

pokryć albo z amortyzacji, albo z kapitału zapasowego. Ma nadzieję, że będzie dobrze i liczy, 

że radni Powiatu Zgierskiego również przyczynią się do tego, żeby ta Spółka się rozwijała.  

Następnie Prezes w formie prezentacji przedstawił, co udało się w tym 2,5 letnim okresie 

poczynić.    
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Radny Witold Kosmowski przypomniał, że pod konie roku było takie oświadczenie Starosty, 

że my jako radni podejmiemy próbę naprawienia uchwały, która zgodnie z sugestią 

Regionalnej Izby Obrachunkowej była wadliwa. Minęły już 4 miesiące, czy coś w tym 

temacie będziemy procedować. Czy w związku z tym, że Prokuratura uznała, że nie było 

naruszenia prawa, temat jest jakby zamknięty i tak jak powiedział Prezes Centrum Medyczne 

„Boruta” może spokojnie funkcjonować, nie ma jakiś zagrożeń, że znowu do tego tematu 

wracamy.  

 

Wicestarosta Zgierski Krzysztof Kozanecki oznajmił, że w najbliższym czasie radni 

otrzymają projekt uchwały właśnie w tej sprawie, o której przedmówca mówił.  

 

Ad. 7  

Sprawozdanie z realizacji uchwały Nr XLI/425/13 Rady Powiatu Zgierskiego z dnia                     

29 listopada 2013 r. w sprawie przyjęcia Strategii Rozwoju Powiatu Zgierskiego na lata              

2013 – 2020 (opracowanego zgodnie z pkt 6.1.3 tej uchwały) stanowi załącznik nr 9                        

do protokołu.  

 

Naczelnik Wydziału Pozyskiwania Funduszy Zewnętrznych Starostwa Powiatowego                     

w Zgierzu Ilona Rafalska przedstawiła sprawozdanie.  

 

Przewodnicząca Rady przedstawiła pozytywną opinię Komisji Rozwoju Gospodarczego                  

i Infrastruktury Przestrzennej do sprawozdania. 

 

Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie sprawozdanie.  

Za przyjęciem głosowało  19 radnych. 

Przeciw głosowało     0 radnych. 

Wstrzymało się od głosu    0 radnych. 

W wyniku głosowania Rada sprawozdanie przyjęła. Wydruk z głosowania nr 2 stanowi 

załącznik nr 10 do protokołu. 

 

Ad. 8  

Informacja o przebiegu oraz stopniu zaawansowania prac związanych z pozyskiwaniem 

środków pomocowych na planowane zadania inwestycyjne w Powiecie Zgierskim stanowi 

załącznik nr 11 do protokołu.  

 

Naczelnik Ilona Rafalska przedstawiła sprawozdanie w formie prezentacji.  

 

Przewodnicząca Rady przedstawiła pozytywne opinie Komisji: 

 Rozwoju Gospodarczego i Infrastruktury Przestrzennej, 

 Budżetowo-Finansowej 

do informacji. 

 

Radny Witold Kosmowski dopytywał, czy dobrze zrozumiał, że w tym roku, my jako powiat, 

sami nie składaliśmy żadnego projektu na tzw. dojazdówki. 

 

Naczelnik przekazała, że powiat składał wnioski na drogi dojazdowe do gruntów.  

 

Radny Witold Kosmowski zwrócił uwagę, że w programie Sportowa Szkoła jest chyba błąd 

co do oczekiwanej kwoty dofinansowania. W związku ze zmianą kwalifikowalności VAT ta 

kwota powinna chyba być mniejsza, a nadal jest 85% kosztów całego zadania liczone, a nie 

pomniejszone o VAT. 

 

Naczelnik zgodziła się z radnym, będą to zmieniać.  
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Radny Witold Kosmowski wie, że do wczoraj było składanie wniosków w ramach PROW.                

W związku z tym był zainteresowany, ile nasz wniosek na drogi powiatowe w Gminie 

Głowno może uzyskać punktów.  

 

Naczelnik odpowiedziała, że przygotuje taką informację i przekaże radnemu.  

 

Radny Witold Kosmowski poprosił o przesłanie tej informacji na e-mail.  

 

Radny Krzysztof Jurek zauważył, że przy niektórych projektach planowanych do realizacji są 

zapisane tryby pozakonkursowe. A tam gdzie nie ma takiego zapisu?  

 

Naczelnik odpowiedziała, że jeżeli nie ma zapisu to projekty podlegają konkursowi. Tam, 

gdzie jest tryb pozakonkursowy to jest Łódzki Obszar Metropolitalny, projekty są ujęte na 

listach i są do dofinansowania.  

 

Radny Krzysztof Jurek zapytał, czy powiat spełnia kryteria, jeśli chodzi o projekt dotyczący 

Młodzieżowego Domu Kultury w Zgierzu, że obiekt musi być instytucją kultury lub być                 

w rejestrze zabytków.  

 

Naczelnik powiedziała, że powiat nie spełnia tych kryteriów, ani w jednym, ani w drugi 

przypadku. Obiekt nie jest instytucją kultury, ani nie jest wpisany do ewidencji zabytków. 

Dlatego, żeby znaleźć się na liście podstawowej obiekt musi być instytucją kultury. 

 

Ad. 9 

 Sprawozdanie z realizacji uchwały Nr LIV/704/14 Rady Powiatu Zgierskiego z dnia                         

7 listopada 2014 r. w sprawie uchwalenia programu współpracy Powiatu Zgierskiego 

z organizacjami pozarządowymi oraz innymi podmiotami prowadzącymi działalność pożytku 

publicznego w roku 2015 stanowi załącznik nr 12 do protokołu.  

 

Członek Zarządu Powiatu Zgierskiego Wojciech Brzeski przedstawił sprawozdanie. 

 

Przewodnicząca Rady przedstawiła pozytywne opinie Komisji: 

 Ochrony Zdrowia i Opieki Społecznej, 

 Oświaty, Kultury, sportu i Rekreacji 

do sprawozdania. 

 

Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie sprawozdanie.  

Za przyjęciem głosowało  23 radnych. 

Przeciw głosowało     0 radnych. 

Wstrzymało się od głosu    0 radnych. 

W wyniku głosowania Rada sprawozdanie przyjęła. Wydruk z głosowania nr 3 stanowi 

załącznik nr 13 do protokołu. 

 

Ad. 10 

 Sprawozdanie z realizacji uchwały Nr LIV/705/14 Rady Powiatu Zgierskiego z dnia                          

7 listopada 2014 r. w sprawie przyjęcia wieloletniego powiatowego programu współpracy 

z organizacjami pozarządowymi oraz innymi podmiotami prowadzącymi działalność pożytku 

publicznego na lata 2015-2017 stanowi załącznik nr 14 do protokołu.  

 

Członek Zarządu Wojciech Brzeski przedstawił sprawozdanie. 
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Przewodnicząca Rady przedstawiła pozytywne opinie Komisji: 

 Ochrony Zdrowia i Opieki Społecznej, 

 Oświaty, Kultury, sportu i Rekreacji 

do sprawozdania. 

 

Radny Adam Bączyk nawiązał do zapisu w sprawozdaniu, że konkurs z zakresu 

bezpieczeństwa i porządku publicznego unieważniono ze względu na brak ofert. Pozostała 

kwota w wysokości 55.000 zł została rozdysponowana w całości. Czy nie zostało to 

przeszacowane, skoro aż taka kwota została zabezpieczona na rzecz tego konkursu i z jakiego 

powodu nie zgłosili się oferenci.  

 

Członek Zarządu wyjaśnił, że łącznie były 3 pozycje: 33 000 zł na zadania z zakresu 

masowego sportu, kultury fizycznej i turystyki, 22 000 zł na zadania z zakresu kultury                       

i wartości kulturowych - daje to te 55 000 zł, które w całości zostały wykorzystane zgodnie ze 

złożonymi ofertami oraz 2 000  zł z zakresu bezpieczeństwa i tu nikt się nie zgłosił. 

 

Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie sprawozdanie.  

Za przyjęciem głosowało  23 radnych. 

Przeciw głosowało     0 radnych. 

Wstrzymało się od głosu    0 radnych. 

W wyniku głosowania Rada sprawozdanie przyjęła. Wydruk z głosowania nr 4 stanowi 

załącznik nr 15 do protokołu. 

 

Przewodnicząca Rady ogłosiła przerwę w obradach o godz. 11
20

. 

Przewodnicząca Rady wznowiła obrady o godz. 11
45

. 

 

Ad. 11a)  

Projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na działalność Dyrektora Powiatowego 

Urzędu Pracy w Zgierzu stanowi załącznik nr 16 do protokołu. 

 

Przewodnicząca Rady  przekazała, iż projektem tej uchwały zajmowały się dwie komisje: 

Komisja Statutowo-Prawna (szkoda, że nie ma jej przewodniczącego na obradach) oraz 

Komisja do spraw Przeciwdziałania Bezrobociu. Komisje wnioskowały o uznanie skargi za 

niezasadną. Ponieważ obydwie komisje obradowały wspólnie poprosiła Przewodniczącą 

Komisji do spraw Przeciwdziałania Bezrobociu o przedstawienie stanowiska w sprawie. 

 

Przewodnicząca Komisji do spraw Przeciwdziałania Bezrobociu Lidia Elert poinformowała, 

iż w dniu dzisiejszym obradowały dwie komisje: Komisja Statutowo-Prawna oraz Komisja do 

spraw Przeciwdziałania Bezrobociu. Na podstawie § 32 ust. 4 Statutu Powiatu Zgierskiego 

komisje wnikliwie przeanalizowały skargę Pani adwokat Emilii Kowalskiej-Deptuły 

prowadzącej działalność gospodarczą pn. Kancelaria Adwokacka Emilia Kowalska-Deptuła 

na działalność Dyrektora Powiatowego Urzędu Pracy w Zgierzu. Mieliśmy wiele pytań, 

Dyrektor wyjaśniała nam szczegółowo całe postępowanie. Na posiedzeniu tych dwóch 

komisji Przewodniczący Komisji Statutowo-Prawnej zaproponował wniosek, aby komisje 

głosowały za tym, by skarga była niezasadna. Radni w większości poparli ten wniosek. Także 

obydwie komisje wnioskowały o uznanie skargi za niezasadną.  

 

Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie projekt uchwały uznający w §1 skargę za 

niezasadną.  

Za przyjęciem głosowało  16 radnych. 

Przeciw głosowało     0 radnych. 

Wstrzymało się od głosu    2 radnych. 
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W wyniku głosowania Rada uchwałę podjęła. Uchwała Nr XIX/224/16 Rady Powiatu 

Zgierskiego z dnia 29 kwietnia 2016 r. w sprawie rozpatrzenia skargi na działalność 

Dyrektora Powiatowego Urzędu Pracy w Zgierzu stanowi załącznik nr 17 do protokołu. 

Wydruk z głosowania nr 5 stanowi załącznik nr 18 do protokołu. 

 

Ad. 11b) 

Projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na Starostę Zgierskiego stanowi załącznik                 

nr 19 do protokołu. 

 

Przewodnicząca Rady powiedziała, że bardzo się cieszy, że powrócił na salę obrad 

Przewodniczący Komisji Statutowo-Prawnej. Następnie poprosiła, aby zabrał głos, gdyż 

Komisja zajmowała się  przedmiotową skargą. 

 

Przewodniczący Komisji Statutowo-Prawnej Tomasz Jędrzejczak oznajmił, „przepraszam za 

moje zmieszanie, bo myślałem, że zdążymy na poprzednie głosowanie – nie udało się,                             

ale cóż.” Otóż, jeżeli chodzi o skargę na Starostę Zgierskiego Komisja, po rozważeniu                            

i wysłuchaniu wyjaśnień Geodety Powiatowego, wnioskuje o uznanie skargi za niezasadną.  

 

Przewodnicząca Rady przekazała, iż skargą zajmowała się też Komisja Rozwoju 

Gospodarczego i Infrastruktury Przestrzennej i również wnosi o uznanie skargi za niezasadną. 

 

Radna Krzysztofa Kubiak w imieniu Przewodniczącego potwierdziła, że Komisja  Rozwoju 

Gospodarczego i Infrastruktury Przestrzennej również wnioskowała o uznanie skargi za 

niezasadną. 

 

Starosta Zgierski Bogdan Jarota oświadczył, iż nie będzie brał udziału w głosowaniu z uwagi 

na to, że skarga dotyczy jego osoby.  

 

Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie projekt uchwały uznający w § 1 skargę za 

niezasadną.  

Za przyjęciem głosowało  24 radnych. 

Przeciw głosowało     0 radnych. 

Wstrzymało się od głosu    2 radnych. 

W wyniku głosowania Rada uchwałę podjęła. Uchwała Nr XIX/225/16 Rady Powiatu 

Zgierskiego z dnia 29 kwietnia 2016 r. w sprawie rozpatrzenia skargi na Starostę Zgierskiego 

stanowi załącznik nr 20 do protokołu. Wydruk z głosowania nr 6 stanowi załącznik nr 21  

do protokołu. 

 

Ad. 11c) 

Projekt uchwały w sprawie oceny zasobów pomocy społecznej Powiatu Zgierskiego za rok 

2015 stanowi załącznik nr 22 do protokołu. 

 

Dyrektor Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Zgierzu Maria Miśkiewicz przedstawiła 

projekt uchwały. 

 

Przewodnicząca Rady przekazała pozytywne opinie Komisji: 

 Statutowo-Prawnej,  

 Ochrony Zdrowia i Opieki Społecznej 

do projektu uchwały. 
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Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie projekt uchwały.  

Za przyjęciem głosowało  22 radnych. 

Przeciw głosowało     0 radnych. 

Wstrzymało się od głosu    0 radnych. 

W wyniku głosowania Rada uchwałę podjęła. Uchwała Nr XIX/226/16 Rady Powiatu 

Zgierskiego z dnia 29 kwietnia 2016 r. w sprawie oceny zasobów pomocy społecznej Powiatu 

Zgierskiego za rok 2015 stanowi załącznik nr 23 do protokołu. Wydruk z głosowania nr 7 

stanowi załącznik nr 24 do protokołu. 

 

Ad. 11d) 

Projekt uchwały w sprawie przyjęcia Programu Przeciwdziałania Przemocy w Rodzinie oraz 

Ochrony Ofiar Przemocy w Rodzinie w Powiecie Zgierskim na lata 2016-2020 stanowi 

załącznik nr 25 do protokołu. 

 

Dyrektor PCPR przedstawiła projekt uchwały. 

 

Przewodnicząca Rady przekazała pozytywne opinie Komisji: 

 Statutowo-Prawnej,  

 Ochrony Zdrowia i Opieki Społecznej 

do projektu uchwały. 

 

Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie projekt uchwały.  

Za przyjęciem głosowało  22 radnych. 

Przeciw głosowało     0 radnych. 

Wstrzymało się od głosu    0 radnych. 

W wyniku głosowania Rada uchwałę podjęła. Uchwała Nr XIX/227/16 Rady Powiatu 

Zgierskiego z dnia 29 kwietnia 2016 r. w sprawie przyjęcia Programu Przeciwdziałania 

Przemocy w Rodzinie oraz Ochrony Ofiar Przemocy w Rodzinie w Powiecie Zgierskim na 

lata 2016-2020 stanowi załącznik nr 26 do protokołu. Wydruk z głosowania nr 8 stanowi 

załącznik nr 27 do protokołu. 

 

Ad. 11e) 

Projekt uchwały w sprawie przyjęcia Powiatowego Programu Ochrony Zdrowia 

Psychicznego na lata 2016-2020 stanowi załącznik nr 28 do protokołu. 

 

Dyrektor PCPR przedstawiła projekt uchwały. 

 

Przewodnicząca Rady przekazała pozytywne opinie Komisji: 

 Statutowo-Prawnej,  

 Ochrony Zdrowia i Opieki Społecznej 

do projektu uchwały. 

 

Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie projekt uchwały.  

Za przyjęciem głosowało  27 radnych. 

Przeciw głosowało     0 radnych. 

Wstrzymało się od głosu    0 radnych. 

 

W wyniku głosowania Rada uchwałę podjęła. Uchwała Nr XIX/228/16 Rady Powiatu 

Zgierskiego z dnia 29 kwietnia 2016 r. w sprawie przyjęcia Powiatowego Programu Ochrony 

Zdrowia Psychicznego na lata 2016-2020 stanowi załącznik nr 29 do protokołu. Wydruk                       

z głosowania nr 9 stanowi załącznik nr 30 do protokołu. 
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Ad. 11f) 

Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały nr XIV/172/15 Rady Powiatu Zgierskiego z dnia               

30 grudnia 2015 r. w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu Zgierskiego na rok 2016 stanowi 

załącznik nr 31 do protokołu.  

 

Skarbnik Powiatu Zgierskiego Iwona Stańczyk przedstawiła projekt uchwały.  

 

Przewodnicząca Rady przekazała pozytywne opinie Komisji: 

 Rozwoju Gospodarczego i Infrastruktury Przestrzennej w zakresie dotyczącym Komisji, 

 Oświaty, Kultury, Sportu i Rekreacji w zakresie dotyczącym Komisji, 

 Budżetowo-Finansowej, 

 Statutowo-Prawnej  

do projektu uchwały. 

 

Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie projekt uchwały.  

Za przyjęciem głosowało  25 radnych. 

Przeciw głosowało     0 radnych. 

Wstrzymało się od głosu    0 radnych. 

W wyniku głosowania Rada uchwałę podjęła. Uchwała Nr XIX/229/16 Rady Powiatu 

Zgierskiego z dnia 29 kwietnia 2016 r. w sprawie zmiany uchwały nr XIV/172/15 Rady 

Powiatu Zgierskiego z dnia 30 grudnia 2015 r. w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu 

Zgierskiego na rok 2016 stanowi załącznik nr 32 do protokołu. Wydruk z głosowania nr 10 

stanowi załącznik nr 33 do protokołu.   

 

Ad. 11g) 

Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały nr XIV/173/15 Rady Powiatu Zgierskiego z dnia               

30 grudnia 2015 r. w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu 

Zgierskiego na lata 2016-2022 stanowi załącznik nr 34 do protokołu.  

 

Skarbnik przedstawiła projekt uchwały.  

 

Przewodnicząca Rady przekazała pozytywne opinie Komisji: 

 Rozwoju Gospodarczego i Infrastruktury Przestrzennej w zakresie dotyczącym Komisji, 

 Budżetowo-Finansowej, 

 Statutowo-Prawnej  

do projektu uchwały. 

 

Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie projekt uchwały.  

Za przyjęciem głosowało  25 radnych. 

Przeciw głosowało     0 radnych. 

Wstrzymało się od głosu    0 radnych. 

W wyniku głosowania Rada uchwałę podjęła. Uchwała Nr XIX/230/16 Rady Powiatu 

Zgierskiego z dnia 29 kwietnia 2016 r. w sprawie zmiany uchwały nr XIV/173/15 Rady 

Powiatu Zgierskiego z dnia 30 grudnia 2015 r. w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Powiatu Zgierskiego na lata 2016-2022 stanowi załącznik nr 35 do protokołu. 

Wydruk z głosowania nr 11 stanowi załącznik nr 36 do protokołu.   

 

Ad. 12 

Informacja Przewodniczącego Rady Powiatu Zgierskiego o działalności między sesjami Rady 

stanowi załącznik nr 37 do protokołu.    
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Ad. 13 

Informacja Starosty Zgierskiego o pracach Zarządu i wykonywaniu uchwał Rady  

w okresie między sesjami stanowi załącznik nr 38 do protokołu. 
 

Ad. 14 

Starosta oznajmił, iż odpowiedzi na interpelacje zostaną udzielone na piśmie w statutowym 

terminie.  

Następnie odnosząc się do interpelacji radnego Krzysztofa Łebedowskiego oznajmił, że nie 

bardzo jest realne spotkanie we wskazanym terminie, czyli 11 maja br. Sprawa musi być 

rozpoznana, musi być sprawdzone czy ten grunt jest do dyspozycji, czy nie, jaki jest pas 

drogowy. W związku z czym na pewno nie będzie możliwe spotkanie w tak szybkim czasie.    

 

Radny Krzysztof Łebedowski dopytywał, czy w późniejszym terminie jest możliwość 

spotkania z mieszkańcami.  

 

Starosta potwierdził, że jest taka możliwość, ale najpierw trzeba wiedzieć o czym 

rozmawiamy. 

 

Ad. 15 

Radny Michał Banaszczyk powiedział, „co prawda jestem dopiero drugą kadencję radnym, 

ale po raz pierwszy spotykam się z sytuacją taką, jaka miała miejsce podczas jednego                          

z głosowań, gdzie byliśmy nieobecni. Po zarządzonej przerwie przyszła Pani do nas                               

i powiedziała, że sesja się zaczęła i zaraz wyszliśmy, przyszliśmy, już było po głosowaniu. 

Nie było naszym zamiarem niewzięcie w nim udziału i niewzięcie w dyskusji. Myślę, że po 

coś ten głośnik tam  w tej małej sali jest, żeby Pani jako Przewodnicząca powiedziała,                             

że zaczęły się obrady. Prosiłbym, żeby na przyszłość, gdzie my dyskutujemy na temat,                       

co chcemy powiedzieć i jak zamierzamy również głosować, poinformowała nas o tym Pani.”   

 

Przewodnicząca Rady odpowiedziała, „jestem bardzo zaskoczona przedstawianym teraz Pana 

stanowiskiem. Na szczęście te obrady są nagrywane, wzięły udział w nich wszystkie osoby, 

które chciały być obecne podczas tego głosowania na sesji. Ja nie zamierzam się zastanawiać, 

ani interpretować, co autorzy mają na myśli. Została ogłoszona 20 minutowa przerwa 

przedłużona jeszcze o 10 minut. Zarówno wzywałam przez głośnik, jak i Pani z Biura Rady 

informowała Panów o rozpoczętej sesji. Wznowione obrady zostały w sposób prawidłowy.”    

 

Radny Tomasz Jędrzejczak nie zgodził się z tym, co powiedziała Przewodnicząca.                           

Są standardy dla jednych inne i dla drugich inne. „Chcę powiedzieć i przypomnieć tu 

wszystkim radnym państwu, że jeżeli np. Klub Platformy Obywatelskiej, kiedyś czekaliśmy 

10 minut, na to żeby przyszli i łaskawie zagłosowali. Tak samo, jeżeli chodzi o Klub PSL, 

czekaliśmy kiedyś chyba 2 czy 3 minuty. Tym razem nie można było poczekać 2 minuty.                 

Bo dlaczego, jesteśmy jakimś złem niedobrym. Co, nie możemy wyrazić swojego 

głosowania. Kim my jesteśmy. Uważam, że to jest bardzo niesprawiedliwe i uważam, że to 

jest bardzo naganna Pani postawa i bardzo tutaj Pani naruszyła procedury.” 

 

Przewodnicząca Rady oznajmiła, że nawet nie wie, jak to komentować. „Na obradach, kiedy 

Panów nie było, kiedy nie było Klubu PiS, była obecna telewizja, może proszę sobie 

odtworzyć przebieg tego fragmentu sesji. Przyzwoitość Panie radny wymagałaby, żeby ktoś 

przyszedł i poprosił o przedłużenie. Zostaliście państwo dwukrotnie wezwani do tego, żeby 

wrócić na salę obrad i podjąć z powrotem udział w obradach XIX sesji i tyle.”  

 

Radny Michał Banaszczyk przekazał, „myślę, że Pani z nami nie była. I Pani, która przyszła 

do nas nie powiedziała, że wznawiamy obrady, tylko powiedziała że obrady trwają.                     

Nie poinformowała Pani. Ten głośnik tam jest niewłączony, a powinien być włączony. 

Niejednokrotnie my również czekaliśmy na to, żeby przyszli państwo. I w poprzedniej 
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kadencji tak samo było, że były przerwy o pół godziny przedłużone, nie można było się 

dogadać w różnych sprawach i jakoś wszyscy czekali. Niestety tym razem nie można było tak 

zrobić. Przypominam, że na poprzedniej sesji prosiła Pani, żeby zachowywać się poważnie,              

ja też o to Panią proszę. 17 dni to było za mało, żeby w tej sprawie podjąć decyzję, 

przedłużony został termin o 30 dni, można było zaczekać te 15 minut.” 

 

Przewodnicząca Rady zaznaczyła, że nie będzie ponownie odpowiadała na to samo pytanie.  

 

Radny Krzysztof Łebedowski przekazał, że „właśnie przez tą powstałą sytuację, że weszła 

Pani, jak mieliśmy tam spotkanie w pokoju, powiedziała że zaprasza nas na salę,                           

my powiedzieliśmy już idziemy, proszę zaczekać już idziemy i właśnie wychodziliśmy,                   

ja troszeczkę byłem wprowadzony w błąd, ponieważ chciałem zagłosować na punkt a,                            

w punkcie 11 Podjęcie uchwał w sprawach, chciałem wstrzymać się od głosu, a zrobiłem to         

w punkcie b, ponieważ myślałem, że procedujemy punkt a. Dlatego to tak troszeczkę powstał 

chaos. Ja bym proponował, żeby rzeczywiście, jeśli no tutaj przychodzi ktoś już wzywa,                  

bo wiadomo radni gdzieś się spotykają, to żeby jeśli przekazujemy informację, że już 

idziemy, to znaczy że przychodzimy. I przez to zostałem wprowadzony tak jak gdyby trochę 

w błąd, zagłosowałem inaczej.”   

 

Przewodnicząca Rady powiedziała, że te uwagi radnych bardziej by zgłaszała do szefa Klubu 

PiS, żeby pilnował interesu Klubu. 

 

Radny Michał Pilarski odpowiedział „Szanowna Pani Przewodnicząca, to nie jest rolą szefa 

Klubu, że jeżeli stoimy w momencie ogłoszonej przez Panią 20 minutowej przerwy – ja 

patrzyłem na zegarek w tym czasie - po upływie 20 minut byliśmy pod salą, Pani nie było. 

Pani popełniła błąd nie rozpoczynając obrad i nie ogłaszając nowej przerwy i nie przedłużając 

jej o 10 minut - jeżeli już mamy być szczerzy. To jest Pani błąd, to Pani wydłużyła przerwę                

o 10 minut nie ogłaszając tego radnym. Jak mamy to rozumieć, skąd mieliśmy wiedzieć o ile 

Pani łaskawie przedłuży tą przerwę nie ogłaszając tego. Przerwa była ogłoszona na 20 minut, 

sama Pani to powiedziała, że przedłużyła się o 10 minut. Kto ją przedłużył - krasnoludki? 

Mamy Przewodniczącą, czy nie mamy Przewodniczącej. Proszę stosować Statut.”   

 

Przewodnicząca Rady oznajmiła „Panie radny nie irytowałabym się tak, na Pana miejscu,                

bo to niczemu nie służy, a jak gdyby nie dodaje dodatkowych argumentów w tej dyskusji.” 

Następnie  Przewodnicząca:  

 przypomniała, że 30 kwietnia upływa termin do składania oświadczeń majątkowych, 

 poinformowała, że kolejna sesja będzie 20 maja,  

 przekazała, iż z uwagi  na to, że w ostatni piątek jest zakończenie roku szkolnego, to sesja 

czerwcowa będzie 30 czerwca w czwartek - ze Starostą zastanowią się nad godzinami 

popołudniowymi tej sesji.  

 

Ad. 16 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad Przewodnicząca Rady dokonała zamknięcia             

obrad XIX sesji Rady Powiatu Zgierskiego o godz. 12
55

. 
 

Na tym protokół zakończono.  

Protokołowała  

         

 


